
 

 

23.09.2019: Mühendislik Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Akademik Kurulu 

2019-2020 akademik yılı güz dönemi “Fakülte Akademik Kurul Toplantısı” 23.09.2019 tarihinde 
fakültemiz dekanı Prof. Dr. M. Mustafa ARAL, Dekan yardımcımız Prof. Dr. M. Sabri GÖK, Dekan 
yardımcımız Doç. Dr. Volkan KIRMACI ve fakültemiz 57 akademik personelin katılımıyla yapıldı. Gayet 
samimi ve karşılıklı bir sohbet havası içinde geçen toplantıda Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım 
Fakültesinde sene içinde oluşan gelişmeler görüşüldü, fakültemizdeki iş akışını geliştirmek ve daha 
verimli hale getirebilmek amacı mühim olduğu düşünülen sorunlarımız masaya yatırıldı ve 
katılımcıların katkısı ile çözümler oluşturuldu. TUBİTAK 2209 A ve 2209 B projelerine öğretim 
üyelerimizin katkısının sağlanmasının beklenildiği açıklandı. İki saat süren toplantıda öğretim 
kadromuz kendi   

Görüşülen konular ve alınan kararlar: 

1. 2019-2020 Akademik Yılı faaliyetleri kapsamında TÜBİTAK 2209 Lisans Öğrencileri Araştırma 
Projeleri Destekleme Programı’na yönelik oluşturulan proje hazırlama grubu Mühendislik, 
Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Dekan Vekili Prof. Dr. Mustafa M. ARAL başkanlığında 23.09.219 
Pazartesi saat 14:00 de Fakülte Yönetim Kurulu Toplantısında görüşüldü. Bu bağlamda, 
toplantıda alınan karar ile TÜBİTAK’a sunulacak olan proje isimleri volkankirmaci@bartin.edu.tr 
mail adresine gönderilerek bir havuz oluşturulması ve oluşturulan proje havuzunu öğrencilere 
mail, ilan panosu ve web sayfasından duyurulması kararlaştırıldı. Dekanımız Prof. Dr. Mustafa 
M. ARAL 27.09.2019 tarihinden başlayarak her iki günde bir sizlerden gelen proje fikirleri 
hakkında bilgi istediğini belirtti. Ayrıca kendisi öğretim üyelerimizin sadece bu havuza katkı 
yapmakla kalmayıp öğrenci guruplarını da oluşturmakta ve öğrencileri bu konuda motive 
etmekle de sorumlu olduklarını da hatırlattı. 2019 Yılı 2209-A-B Üniversite Öğrencileri Araştırma 
Projeleri Desteği Çağrı Duyurusuna göre başvuru dönemi 01.10.2019 ile 31.102019 tarihlerinde 
olacağı hatırlatıldı. Bu kapsamda başvuru tarihinin yaklaşması ve öğrencilerinde konuya motive 
edilmesini sağlanması için proje fikirlerinin acilen oluşturulması istendi.  

2. Ders kredilerinin buçuklu sayılar olmaması gereği hatırlatıldı ve programların düzeltilmesi 
istendi. 

3. Ders bilgi paketlerinin tamamlanması istendi. 
4. Performans konuları konuşuldu ve beklentiler açıklandı. 
5. Kopya sorununa çözüm önerileri görüşüldü. En uygun çözümün sual havuölarından sual 

sormak yerine yeni sualler oluşturulması olduğu açıklandı. 
6. Öğrenci Ders Muafiyet değerlendirilmesinin sadece öğrenci girişinde bir kere yapılması ve bu 

işlemin hemen her sömester tekrar edilmesinin doğru olmadığı görüşüldü. 
7. Yanı fakültenin oluşumunun zaman alacağı açıklandı. 
8. 2019 ikinci yarıyılında öğretim üyelerimize başarılar dilendi.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 



 

 

 



 

 

 

 



 


